
TRSNAPARÈNCIA I PARTICIPACIÓ
CIUTADANA

ACTA DE L’ASSEMBLEA OBERTA DE BARRIADA CELEBRADA EN EL PORT 
DE SÓLLER.

Al local de la Gent Gran del Port de Sóller, el dia 24 de gener de 2023, es reuneixen:

Per part de l’Ajuntament:

Carlos Simarro Vicens (Batle)

Carlos Darder Rosell.

Mar Castañer Lozano

Catalina Pomar Catany

Miquel Nadal Vaquer

Sebastià Aguiló Roig

Jaume Bestard Matas

Maria del Mar Pérez Romero

Elvira Arbona Cortés

Secretària: Maria Oliver Jordán.

Veins

17 persones.

Essent les 19’05 h, el Batle dóna la benvinguda als reunits i demana si volen exposar algun 
tema.

Papereres   

Un veí demana si poden instal.lar més papereres damunt el moll i voltants. Diu que davant el 
Restaurant Marisol s’hi concentra molta gent que puja i davalla del tramvia i que  troben les 
papereres plenes i el mateix passa damunt el moll, amb la gent que arriba amb les barques

En Carlos Darder informa que a Béns i Serveis han comprat 35 papereres, meitat de fusta i 
l’altra meitat d’acer inoxidable i que en col.locaran algunes en aquests llocs exposats.

En Carlos informa també que aquests dies s’està reparant el trespol de la via del tramvia.

A continuació explica que han posat semàfors pedagògics al c/Xaloc i devora el col.legi Pere 
Cerdà, perquè els conductors passin poc a poc.

Reparació trespol del c/ Jaume Torrens.

Un veí demana que arreglin el trespol del c/Jaume Torrens.

Na Catalina Pomar diu que la subvenció que es va demanar s’ha concedit i, ara, es prepararà 
el projecte.

A continuació s’obre un debat entre els veïns que consideren que s’ha d’empedrar i els que 
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consideren que s’ha de posar un altre tipus de material.

Un veí diu que la pedra llenega, encara que es piqui.

El Batle diu que en tenir el projecte i els informes es tornaran reunir i escoltaran als veíns.

Zona del Bar Albatros, cap al Local de la Tercera Edat..

Un veí diu que considera que la zona compresa entre la sortida del Bar Albatros, cap al local 
de la tercera edat està feta un desastre.

El Batle explica que s’havia de reparar, però resulta que s’hauria de fer primer el clavegueram 
soterrat de la base Naval cap allà. Durant la pandèmia no se sabia que fer, ni com anirien les 
coses, ara hi ha doblers i es farà.

El  batle diu que aquest tema el s’apunta i es compromet a estudiar-ho.

C/Bèlgica.    

Un veí explica que el c/Bèlgica fins al número 60 està a les fosques, mentre que la resta del 
carrer està il.luminat i demana al Batle si l’Ajuntament té unes obligacions mínimes a les 
urbanitzacions no recepcionades.

El  Batle diu que sí i considera que aquest tema de la il.luminació és necessari solucionar-ho.

Explica que el promotor de les urbanitzacions es qui ha de posar els equipaments i els veïnats 
han de pagar. En el cas de Es Través els propietaris varen haver de pagar i allà s’hauria de fer 
el mateix i, després l’Ajuntament ho hauria de recepcionar.    

El mateix veí diu que no és fàcil, perquè molts de propietaris son estrangers i perquè es tracta  
de pagar molts diners.

Faroles Muleta 

Una veïna explica que a Muleta  les  faroles no funcionen i  que l’any 2019 es va fer una 
sol.licitud a l’Ajuntament, perquè les reparassin i encara no han rebut contestació i diu que tot 
el camí des Far està sense llum. 

Escultura de na Glòria Mas.

Una persona assistent diu que l’escultura amb el taronger té el vidre romput i ja no li queden 
taronges i demana que es pot fer.

En Carlos diu que enviarà una carta a Ports, perquè el personal de la brigada té sempre molta 
feina i no el pot enviar allà.

A continuació en Jaume Bestard explica que a Patrimoni tenen un pressupost d’uns 5.000 
euros i han mirat el tema de l’escultura de s’arbre.

Oratori

Després explica que d’acord amb la preocupació de diversos veïns han estudiat el tema de la 
cessió de l’Oratori, però que Defensa ho va cedir a Ports i aquests no poden cedir en aquests 
moments a l’Ajuntament un ús que ja està cedit. La cessió seria per quatre anys,

Fontetes.   

Un veí demana si les fontetes que brollen cap a la mar, amb aigua des de la muntanya, es 
poden canalitzar, perquè algunes arrosseguen l’arena cap a la mar.

El batle reconeix que és un problema difícil de solucionar, sobretot a la platja den Repic, Diu C
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que si ells segueixen duran l’arena que faci falta i en algunes zones retiraran les tumbones.

Parcs infantils.

Una  persona  assistent  demana  si  s’actualitzarà  el  parc  del  Camp  Infante  Lois,  en  fer  el 
Parking.

El batle contesta que son dos temes diferents, per una banda hi ha l’aparcament i per l’altra els 
parcs infantils i explica que en unes mesos se’n repararan alguns.

Na Mar diu que ja tenen adjudicats els projectes per al parc Infante Lois i per al Camp de 
S’Oca.

El batle diu que en volien fer un previst a Can Miró, però els han dit que no es pot fer.

Circuït per a bicicletes.

Na Catalina Pomar diu que s’ha demanat una subvenció per fer un circuït per a bicicletes a 
Son Angelats.

Olors de la Depuradora. 

Un veí exposa que des de la zona de la platja den Repic es senten les  males olors de la 
depuradora.

En  Sebastià  respon  que  s’ha  creat  una  Comissió  Permanent  de  la  Depuradora,  amb 
representació de tots els partits i ara estan preparant informes, per intercedir davant Abaqua, 
que els responsables d’allà asseguren que la culpa és de l’Ajuntament.

A continuació explica que ells, com a representants de l’Ajuntament no poden entrar a les 
instal.lacions i que quan es desplaça a Abaqua per parlar de la depuradora ve enfadat.

El batle diu que Abaqua dóna la culpa al clavegueram de Sóller i diu que s’ha de fer un 
mapeig d’olors. Ell pensa que hi ha un mal funcionament, que s’hauria de mantenir millor i 
que la Conselleria és la responsable. Reconeix que quan hi ha la molinada les males olors 
empitjoren, però creu que s’hauria d’invertir més en les instal.lacions.

En  Sebastià  explica  que  Abaqua  recapta  de  totes  les  depuradores  78  milions  d’euros  i 
n’inverteixen  12  en  manteniment.  Diu  que  només  amb  Sóller  recapta   pel  clavegueram 
885.000 euros. Diu que els pots amb les bacteris son molt cars i els escatimen. Ho considera 
un escàndol.

A continuació el Batle contesta algunes preguntes que li fan els veïns.

I no havent-hi altres assumptes a tractar, s’acaba la reunió, essent les 20:50 h.

Sóller, document signat electrònicament.
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